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Ontwikkelaar AM zal naar verwachting dit jaar na twee verliesgevende jaren weer minimaal een break even
resultaat boeken, zo meldde bestuursvoorzitter Nico de Vries van BAM Groep bij de recente presentatie van de
jaarcijfers. Hiermee lijken de afwaarderingen op de portefeuille van AM verleden tijd en kan de gebieds- en
vastgoedontwikkelaar - na het overgangsjaar 2010 waarin de fusie van AM en BAM Vastgoed werd
gerealiseerd - weer de blik vooruit richten. Lees het interview met Roel Vollebregt, CEO van AM, op VJ Profs.
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